
Verslag bewonersbijeenkomst nieuwbouwplan school en gymzaal 
Kazerneterrein (EBK2)  
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Status: concept 
d.d. 27/9/2023 
locatie: Koning David School 
Aanwezig: omwonenden, wethouder De Pater en enkele medewerkers van de gemeente. 
Opsteller: P. Folmer 

 
 
1. Achtergrond 
Op 27/9/2023 heeft de gemeente Ede een bewonersavond georganiseerd om in gesprek te gaan over het 
verkeer en parkeren bij deze school. Directe aanleiding voor deze bijeenkomst zijn de zorgen die door 
omwonenden per mail met de wethouder gedeeld zijn. Naast wethouder De Pater waren enkele 
medewerkers van de gemeente aanwezig. De aanwezige bewoners (afkomstig uit zowel EBK als SSK) die 
in groten getale hierbij aanwezig waren zijn (grotendeels) tegen het huidige plan voor de nieuwbouw van een 
school met 16 lokalen plus gymzaal op deze locatie. De gymzaal betreft een sporthal ook voor gebruik door 
derden  
De redenen hiervoor zijn: 
1. In het verleden, ten tijde van aankoop van de kavels, was sprake van een dependance met 8 lokalen. 
Plan nu is een school met 16 lokalen plus gymzaal (sporthal). 
 2. De vrees bestaat dat meer leerlingen ook meer verkeersbewegingen met zich meebrengen en dat dit zal 
overlast gaat geven. De bewoners vinden dat de Brigadelaan hier niet op is ingericht. Zij vinden dat de 
school een bovenwijks karakter heeft en dat hierdoor meer verkeersbewegingen ontstaan en hierdoor ook 
meer uitstoot van stikstof. Tevens zal de locatie (aan het einde van de wijk) volgens bewoners overlast voor 
zowel EBK als SSK geven. Voor SSK zal dit ook zeker veel gevolgen hebben oa sluipverkeer, veiligheid, 
uitzicht wordt anders. SSK is nooit meegenomen in bijv. verkeerstellingen, maar dit is zeker noodzakelijk 
geven bewoners aan.  
3. Dit geldt ook voor de avonduren als de gymzaal (sporthal) ook gebruikt wordt door lokale 
sportverenigingen; 
4. Een deel van het ongenoegen wordt veroorzaakt door de gebrekkige communicatie vanuit de gemeente 
de afgelopen jaren. Bewoners vinden dat de gemeente niet luistert naar bewoners en afspraken niet nakomt.  
 
2. Inhoud 
Ofschoon er ook enkele voorstanders van dit plan aanwezig waren (en aangaven dat ze daar zeker niet 
alleen in staan), was de meerderheid (fel) tegen dit plan. De gemeente heeft op deze bewonersavond e.e.a 
nader toegelicht over de stand van zaken. Wethouder De Pater heeft onder andere uitleg gegeven over nut 
en noodzaak van een school op deze locatie, de planning en op welke momenten de 
omwonenden/belanghebbenden de mogelijkheid hebben formeel en informeel hun standpunten kenbaar te 
kunnen maken. Een definitief besluit door de gemeenteraad alsook de bestemmingsplanprocedure is 
immers nog niet genomen/doorlopen. Tevens is uitleg gegeven over het kavelpaspoort (randvoorwaarden 
voor de bouw van de school en gymzaal) en de verwachte verkeersbewegingen.  
Bewoners hebben aangegeven de noodzaak voor een school nog niet allemaal te begrijpen. De eisen 
komen niet overeen met de mogelijkheden binnen het bestemmingsplan. Locatie naast Natura 2000 wordt 
ivm extra stikstof ook als zeer bezwaarlijk genoemd. Bewoners zijn ook bang (op basis van de 
gepresenteerde cijfers) dat KDS binnen aanzienlijke tijd meer dan 16 lokalen nodig heeft en er 
noodgebouwen op het terrein zullen worden geplaatst.  
 
De gegeven uitleg heeft het ongenoegen en onrust niet weg kunnen nemen. Grosso modo zijn er twee 
aspecten waar de aanwezigen meer uitleg over willen: 
1. Er is grote twijfel over de cijfers/berekeningen die de gemeente hanteert met betrekking tot de toename 
van de verkeersbewegingen. Bewoners geven aan geen vertrouwen te hebben in de cijfers en denken dat 
dit een onderschatting van de te verwachten werkelijkheid is. Bewoners voorzien dat er al 
verkeersopstoppingen bij de Largas ontstaan alvorens de Brigadelaan wordt ingereden. De largas is volgens 
hen totaal niet geschikt voor grote aantallen auto's die in een kort tijdsbestek hiervan gebruik van moeten 
maken. 
2. Tevens is er behoefte aan meer uitleg waarom deze school op deze locatie is gepland en niet elders 
(binnen of buiten de wijk).  Tijdens deze avond is er tot 3 keer gevraagd naar een alternatieve locatie, maar 
hier werd geen antwoord op gegeven. De gemeente beroept zich nu volgens bewoners op een plan dat ruim 
10 jaar geleden is opgesteld. Bewoners vinden de term ‘Wijkschool’ niet van toepassing op een school als 
de KDS waarbij veel kinderen niet vanuit het postcodegebied komen.  
 



3. Afspraken 
Afgesproken is: 
1. Het verslag van deze bijeenkomst in gezamenlijkheid wordt vastgesteld; 
2. De gemeente (ambtelijk) maakt een afspraak, in samenspraak met het buurtcomité, om bovenstaande 
punten verder te bespreken; 
3. Wethouder De Pater zegt toe dat de zorgen die er zijn zullen worden meegenomen, naar college en raad, 
in de verdere besluitvorming over de realisatie van de school.   
4. Verkeersmodellen EBK beschikbaar stellen aan de bewoners  

 
4. Overig 
1. De presentatie wordt beschikbaar gesteld via de website van de gemeente, 
https://www.kazerneterreineninede.nl/ alsook het verslag (na vaststelling).  
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